
 

Výkonný výbor TJ PARAMO Pardubice z.s. dne 12.prosince 2022 
 

Výkonný výbor  byl svolán  písemnou pozvánkou  z  5.prosince 2022 a v souladu se stanovami TJ. Pozváni 

rovněž členové revizní komise a účetní. 

 

 Přítomni: Klimpl, Benda, Hromádko,Votava, Sehnoutek, Puhlovský, Topič, část Staňková 

Omluveni: Karvánek 

 

Výkonný výbor byl zahájen v 18,30 hodin. Schůzku řídil Mgr.Klimpl. 

 

Body programu: 

 

1. Dotační tituly v roce 2022 

 

- Dotační tituly z Magistrátu města Pardubic a NSA + příspěvky od UMO 6 byly rozděleny mezi TJ a oddíl 

kopané (viz finanční plán na rok 2022). Ještě je ve hře dotace NSA na provoz a údržbu, která by se měla v 

prosinci znovu otevřít. 

Účetní podklady pro vyúčtování je nutné dodat do 10.ledna 2023, neboť první vyúčtování (Magistrát Pardubice) 

musí být provedeno do 15.ledna 2023. 

 

 

2.  Finanční plán na rok 2022 

 

A. Zdroje 

                                                                                             TJ                                     Kopaná 

NSA – dotace na mládež –          382.500,00 Kč                32.500,00 Kč                    350.000,00 Kč 

Magistrát PA – mládež   -           140.400,00 Kč                                                         140.400,00 Kč 

Magistrát PA – PU        -            179.100,00 Kč               179.100,00 Kč 

UMO 6 – mat.přístřešek -            57.800,00 Kč                 57.800,00 Kč 

UMO 6 – den fotbalu -                10.000,00 Kč                                                           10.000,00 Kč 

UMO 6 – Hájková – vybaveni -   7.700,00 Kč                    7.700,00 Kč 

 

Parkoviště                                  35.000,00 Kč                                                            35.000,00 Kč 

Členské příspěvky                   180.000,00 Kč                                                           180.000,00 Kč 

Nájemné                                 300.000,00 Kč                  250.000,00 Kč                    50.000,00 Kč 

Ostatní                                     20.000,00 Kč                                                              20.000,00 Kč 

 

Celkem:     1,312.500,00 Kč                                           527.100,00 Kč                   785.400,00 Kč 

 

B. Vydání – plán 

 

- mládež                                                                          50.000,00 Kč                     500.000,00 Kč 

- provoz a údržba                                                         250.000,00 Kč                     200.000,00 Kč 

- energie                                                                      227.100,00 Kč                       85.400,00 Kč 

 

Výkonný výbor vzal na vědomí příjmovou i výdajovou stranu s tím, že přesuny mezi jednotlivými výdajovými 

kapitolami jsou možné. Zároveň rozhodl o navýšení příjmové stránky nájmů v tělocvičně TJ, aby byla z fixních 

nájmů uhražena zejména kapitola energií. Pověřil propočtem pana Sehnoutka a pana Klimpla. 

 

Nové smlouvy na rok 2023 budou sjednány v následujících intencích: 

 

Lokomotiva Pardubice – 4.000,00 Kč měsíčně 

Zdeněk Neumann -         6.000,00 Kč měsíčně 

ÚK Staňková -                9.900,00 Kč čtvrtletně 

Hájková -                       21.000,00 Kč čtvrtletně 

Tlapnet -                        10.000,00 Kč ročně (projedná možnost navýšení pan Sehnoutek) 

Jiroutek -                        navržena výpověď smlouvy (projedná pan Klimpl). 

 

  



3. Různé: 

 

- nové pojištění sjednané u Kooperativy bylo rozšířeno i o pojištění majetku na fotbalovém hřišti. 

 

- u malého sálu v tělocvičně byla opravena kanalizace, vyměněna podlahová krytina a došlo k opravě střechy 

včetně vybudování krytého přístřešku. 

 

- pro zateplení velkého sálu tělocvičny bude nutné provést rekonstrukci oken včetně venkovních žaluzií v 

případě, že  bude schválena dotace na PU z NSA. 

 

- ukončena byla konečně rekonstrukce ulice Popperova včetně přípojek vody. Nespokojenost s celou akcí, kdy 

jsme museli akceptovat uložení stavebního materiálu na našem pozemku a byli jsme nuceni i uklidit celý dvůr. 

 

- poděkování panu Bendovi za aktualizaci členské základny, poskytnutí podkladu o činnosti oddílu do tisku a 

celkovou aktivní součinnost  při vedení klubu. 

 

- zakoupeny drobné propagační materiály (kalendáře a diáře) pro potřeby TJ. 

 

- NSA neuznává pro účely dotace na provoz a údržbu stávající smlouvu mezi Nadačním fondem a Zlatou 

přilbou, protože nejsme stranou ve smlouvě. Zkusíme docílit změny smluvního vztahu. Na venkovní hřiště se 

rovněž nevztahuje dotace, protože jednou z protistran je fyzická osoba. 

 

- smlouva mezi Úřadem vlády pro zastupování ve věcech majetkových byla prodloužena smlouva o dva roky 

(část pozemku venkovního hřiště). 

 

 

 

Výkonný výbor byl ukončen v 19,40. 

 

Zapsal: Mgr.Klimpl 27.12.2022 

Pardubice – Svítkov   

 

 

 

 


